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Z P R A V O D A J
obce Doloplazy a části Poličky



MOTTO

„Domov je dílo pfiekrásné stejnû jako pfietûÏké. A kaÏdodenní…“
Miroslav Horníãek
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ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA

Vážení spoluobčané,
ve svém příspěvku bych Vás rád seznámil s některými důležitými body, které

projednávalo zastupitelstvo obce na svých zasedáních. Nejčastějším bodem je
dokončení výstavby hasičské zbrojnice a předláždění jejího okolí. B současné době se
na hasičské zbrojnici finišuje – provádějí se
poslední práce a v pondělí 3.8.2009
podáváme na stavebním úřadě v Němčicích
žádost o kolaudaci stavby (o hasičské
zbrojnici více napíši v příštím čísle
zpravodaje). S dlážděním okolí hasičské
zbrojnice, které není součástí stavebního
povolení k hasičské zbrojnici, se začne
12.8.2009. Dlažební práce provede firma
MYŠKA ze Šternberka. Dlažební práce by
měly být hotovy do konce srpna 2009.
Celkové náklady na materiál i dlažební práce je cca 550 000,- Kč.

Dalším neméně důležitým bodem v jednání zastupitelstva je úvaha o převzetí
čistírny odpadních vod pod správu obce. Tímto krokem chce zastupitelstvo obce
docílit kvalitnější údržbu a správu obecního majetku, ale především snížit finanční
zatížení našich občanů (jedná se o snížení plateb za stočné). Zástupci naší obce
navštívili čistírnu odpadních vod, kterou
spravuje obec Olšany. Platba zdejších
občanů za přečištění odpadních vod
z domácností je 3x nižší než v naší obci.
Zastupitelé obce se myšlenkou na převzetí
čistírny odpadních vod pod obec vážně
zabývají a nyní zjišťujeme všechny
informace směřující k zajištění provozu
čistírny odpadních vod. Případné převzetí
čistírny odpadních vod je možné nejdříve
v lednu 2010 (výpovědní lhůty jsou
ošetřeny smlouvou a předpokládáme, že VEOLIA bude trvat na dodržení smluv.
Výpovědní lhůta je 6 měsíců a podává se k pololetí).

Na posledním zasedání zastupitelstva obce jsme projednávali návštěvu poslance za
KSČM pana Ladislava Mlčáka, který bude starostovi obce nápomocen při snaze získat
dotaci na místní komunikace. Pan poslanec Mlčák společně s poslanci klubu KSČM
již naší obci zajistil státní příspěvek na vybavení hasičské zbrojnice technikou
(čerpadla, hadice, stříkačku) a nábytkem.

Zastupitelé obce se v poslední době také často zabývají domem č. p. 77. Poslední
zpráva, kterou jsem předložil zastupitelům obce, říká, že převodu domu na nové
majitele nic nebrání. Jsem přesvědčen, že do poloviny srpna 2009 již budou v katastru
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zapsána jména nových majitelů. Rád bych ještě zopakoval, že zastupitelstvo obce
slíbilo novým majitelům připojení na veřejnou kanalizaci, a to proto, že by přípojka
měla vést po cizích pozemcích. V žádném případě nebude obec, „jak jedna paní
povídala“, na tomto domě nic opravovat. Veškeré stavební práce na domě č.p. 77 si
budou zajišťovat a financovat noví majitelé domu. Dům je prodán za pevnou cenu
a obci se vrátí vložené náklady, tj. 300 000,- na nákup domu + 17 000,- Kč na výdaje
za posudky a za návrh v případě, že by obec chtěla dům rekonstruovat sama. Náklady
pro obec byly tedy 317 000,- Kč. Byty v domě budou odprodány za 1 000 000,- Kč
mínus daň z převodu nemovitosti, kterou platí prodávající. Tato činí 3% z prodejní
ceny nemovitosti.

Dále připravujeme již dříve zmíněnou výměnu kanalizace v Želečské ulici.
O dotaci na tuto akci budeme žádat v měsíci září. Pokud s žádostí o dotaci uspějeme,
předpokládáme začátek rekonstrukce kanalizace v Želečské ulici v roce 2010.

V krátkosti jsem Vás informoval o nejčastěji diskutovaných tématech na
zasedáních obecního zastupitelstva a závěrem bych Vás chtěl pozvat jménem svým
i obecního zastupitelstva na dvě níže uvedené akce. První z nich je „Mikroregion
Němčicko se baví“, kterou pořádají společně obec Srbce a obec Vitčice dne 29. srpna
2009 ve 14 hodin. Přijďte povzbudit naše družstvo a zároveň se setkat s přáteli a zná-
mými ze sousedních obcí.

Dále vás chci pozvat 12. září 2009 na dvě akce. První je „Mikroregionem na
kolech“ a uskuteční se v dopoledních hodinách (trasa a čas budou včas oznámeny
místním rozhlasem). Akce končí ve Víceměřicích, možné je ukončit akci i v Dolo-
plazích a plynule navázat na další akci tohoto dne.

Druhou akci v tomto dni je slavnostní otevření nové hasičské zbrojnice a oslava 85
let od založení dobrovolného hasičského sboru v naší obci. Tato akce začíná ve 14
hodin, pozváni jsou mimo hasičských sborů z okolních obcí a jejich představitelů také
poslanci parlamentu České republiky. Připraven je nejen program „hasičský“ (lezci
z Prostějova, hasičský útok mladých hasičů, výstava z hasičské historie, hasičská
technika), ale také kulturní (taneční skupina Babyboys, Vřesovanka, Hanáci z Hrušky,
Michaela Vopršalová, mažoretky, revival Abba,…). Pro děti přislíbilo Enapo skákací
hrad. SDH Doloplazy, zastupitelé obce i já se těšíme, že se při oslavách našeho
hasičského sboru setkáme v hojném počtu a společně si užijeme příjemné odpoledne
pomalu končícího léta . . .

Ladislav Sypko – starosta obce

VÝSLEDKY VOLEB DO EVROPSKÉHO PARLAMENTU
konaných ve dnech 5. a 6. 6. 2009 v obci Doloplazy

Celkový počet voličů dle voličského seznamu 454
Celkový počet zúčastněných voličů 128
Celkový počet odevzdaných hlasů 128
Celkový počet platných odevzdaných hlasů 127

Pořadí stran podle počtu odevzdaných hlasů
Komunistická strana Čech a Moravy 39
Česká strana sociálně demokratická 30
Občanská demokratická strana 19
Věci veřejné 12
Dělnická strana 9
KDU - ČSL 6
Volte Pravý blok…. 3
Suverenita 2
Národní strana 2
Demokratická Strana Zelených 1
SDŽ – Strana důstojného života 1
Humanistická strana 1
Moravané 1
Starostové a nezávislí – Vaše alternativa 1
Celkem hlasů 127

Zbývající strany nezískaly žádný platný hlas.

�

Zprávy z našeho SDH

Úvodem bych chtěl popřát všem hodně zdraví, pohody a stálého štěstí, které nás,
jako ještě i jiné obce, provází při letošním nestálém počasí tohoto léta.
Bohužel ne všechny obce na Moravě i v Čechách toto štěstí neměly a jak všichni víme,
postihly je náhlé povodně. I přesto, že se nám tyto povodně vyhnuly, nenechali jsme
ruce v klíně a nabídli jsme svoji pomoc postiženým obcím a protože naši fyzickou
pomoc nepotřebovali, pomohli jsme alespoň darem.

I nadále pokračuje výstavba naší nové hasičské zbrojnice a výstavba samotné
budovy se již blíží k finiši. Náročnější ještě budou venkovní úpravy, ale doufáme, že
vše stihneme v daném termínu.

Také již proběhla (v sobotu 11. čer-
vence) soutěž v požárním útoku, ve které
jsme si nevedli špatně na to, jak silná
konkurence zde byla. Dopoledne zde
soutěžilo pět družstev mladších a deset
družstev starších žáků a odpoledne deset
družstev žen a patnáct družstev mužů.
Tímto jsme dosáhli zatím rekordní účasti
čtyřiceti družstev za den.

Naši mladší žáci skončili bohužel na
pátém místě, ale starší vybojovali první
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místo s putovním pohárem. Naše muže provázela smůla v podobě dobromilických
bojovníků, kteří je na poslední chvíli odsunuli na bramborovou čtvrtou pozici, jak se
již jednou stalo a to v roce 2007.

Ne vše se obešlo bez protestů, ale při
takovém množství družstev a soutěžících se
s tím počítat musí a tím bych chtěl
poděkovat jménem sboru všem, kdo se na
této akci podíleli, ať již se jedná o
organizaci této soutěže, sbor rozhodčích a
všechny ostatní, kdo se starali o občerstvení
a spokojenost diváků i soutěžících.

Také jsme začali zaznamenávat změny
a omlazování v našem soutěžení, protože i naši starší žáci se zaangažovali v soutěži
mužů. Vedli si velmi dobře a jejich útok byl velmi rychlý, bohužel jejich snaha
ztroskotala na pomalém sacím vedení, takže čekali na přísun vody.

Jestli se jim podaří odstranit tyto nedostatky, mají šanci soupeřit o čelní umístění.
Jak jsem naznačil již

v úvodu, počasí těchto dnů
je velmi nestálé a proto
doufejme, že nás
nepostihnou další
katastrofy, kterých již
letos bylo nespočetně. A
kdyby se náhodou něco
stalo i v naší obci, věřím,
že občané Doloplaz
mohou spoléhat na pomoc
našeho sboru.

Za sbor jednatel Karel Bátěk

PRÁZDNINY PLNÉ REKORDŮ

Tak je za námi půlka prázdnin a žně jsou v plném proudu. Co nám přineslo letošní
léto?

Především rychlé střídání denních teplot, což nepříznivě působí na naši psychiku.
Prudké změny teplot přinášejí vydatné srážky a přívalové deště. Zatím se našemu
regionu vyhýbají jak záplavy, tak vichřice a tornáda.

Je tu však další nepříjemný fakt působící na naše zdraví a tím je vysoká vzdušná
vlhkost. Ideální pro naše zdraví a dýchání je okolo 50%. V posledních týdnech jsme
svědky kolísání kolem 70%.

Proměnlivost letošního počasí je nebývalá. Studený nástup léta způsobený
výbuchem sopky na Aljašce vystřídalo rychlé střídání teplot a srážek. Počasí letošního
léta je nevyzpytatelné, jak se na střední Evropu sluší.

Nedávné ničivé povodně si vyžádaly 14 lidských životů.
Co se týká výše denních dosavadních teplot měsíce července je rozhodně za

posledních pět let rekordní.
Nejteplejší červenec 2006 s teplotami 19,2°C byl o 4 stupně nadprůměrný.

Srovnáme-li dosavadní ráz počasí letošního července, tak denní průměr 22,65°C je
rekordní. Také padl 23. července 2009
rekord 28,7°C. Zažili jsme v tomto měsíci
již pár tropických nocí nad 20°C.

Výše srážek v červenci dosahovala
dlouholeté průměry… za posledních sedm
let napadlo nejvíce vody v červenci 2003 -
122 mm. Tento rekord letošní červenec už
překonal a to do konce měsíce zbývá celý
týden.

Čekáme, co nám přinese a čím nás
překvapí letošní srpen. Eva Špačková

Duben 2008 7,35 °C Duben 2009 15,02°C
Květen 2008 14,8°C Květen 2009 17,2°C
Červen 2008 14,98°C Červen 2009 18,72°C

Duben 2008 45 mm Duben 2009 9 mm
Květen 2008 82 mm Květen 2009 57 mm
Červen 2008 29 mm Červen 2009 99 mm

Průměrná měsíční
teplota

Průměrná měsíční
teplota

Srážky Srážky

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

HUMANITÁRNÍ SBÍRKY
V květnu a červenci uspořádal Sbor pro občanské záležitosti v naší obci dvě

humanitární sbírky – ta první byla na pomoc sociálně potřebným občanům, o které se
stará nezisková organizace Diakonie Broumov, druhá sbírka byla pro obec postiženou
ničivou povodní.

20. a 22. května 2009 se pod hlavičkou občanského sdružení Diakonie Broumov
konala humanitární sbírka, při které mohli naši spoluobčané poskytnout oblečení,
obuv, lůžkoviny, ručníky, domácí potřeby atd. 26. května byly darované věci odvezeny
do Broumova.
Diakonie Broumov děkuje všem, kteří ochotně přispěli do této sbírky, která se konala
v různých místech celé naší republiky.

2. července 2009 se uskutečnila humanitární sbírka na pomoc obci Životice na
Novojičínsku, která byla postižena letošními povodněmi. Po telefonické domluvě
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s obcí Životice byli naši občané požádáni o konkrétní věcnou podporu – především
čisticí postředky, hyg. potřeby, trika a gumové boty . Do sbírky přispělo celkem 56
rodin nebo občanů, dále organizace SDH Doloplazy a Rosa market. Za finanční
příspěvky byly na přání obce Životice nakoupeny další čisticí a hyg. prostředky, trika
a gumové boty. Dopravu těchto věcí financoval podnik ŽPSV Doloplazy. Všechny věci
byly zavezeny a předány zástupci naší obce přímo v obci Životice v pátek 3. července
2009.

Obec Životice děkuje všem dárcům za projevenou solidaritu.

OPUSTILI NÁS . . .
pan Vladimír Fišer ml.
paní Marie Tomášková

VZPOMÍNKA
V sobotu 4. 7. 2009 se na hřbitově v Dobromilicích uskutečnilo poslední rozloučení

s paní Marií Tomáškovou, která zemřela ve věku 60 let.
Jako bývalá předsedkyně Sboru pro občanské záležitosti chci touto cestou

poděkovat za její práci ve společenských organizacích a za její přátelství.
Vlasta Matoušková – ředitelka MŠ

ŽIVOTNÍ JUBILEA NAŠICH SPOLUOBČANŮ
SPOZ v uplynulém období navštívil u příležitosti životního jubilea tyto naše

spoluobčany: p. Marii Judasovou

Dále se SPOZ zúčastnil slavnostního stužkování našich budoucích prvňáčků
a spolu s panem starostou jim byly předány pohádkové knížky a rodičům finanční
příspěvek na vybavení do školy.

Několik dní před uzávěrkou Zpravodaje se narodily v naší obci dvě miminka -
Lukáš Kocourek a Anabela Gabrišáková. Srdečně je vítáme v naší obci a přejeme
našim nejmenším občánkům i jejich rodičům hodně zdraví, štěstí a lásky.

Za SPOZ Dana Sypková

p. Jaroslava Fišera

p. Aloise Pecinu

p. Františku Rýglovou

p. Aloisii Juráškovou

p. Ludvíka Simerského

p. Marii Kučerovou

�

Stužkování prvňáčků

Z MATEŘINKY

Na konci každého školního roku při jeho hodnocení přemýšlím, čím byl odlišný od
těch předcházejících. I když jsou vždy jiné děti, akce pro ně už jsou zaběhnuté a příliš
se nemění. O tom všem si můžete průběžně přičíst „ve Zpravodaji obce“ už několik
roků. Dnes zhodnotím poslední červnový týden, který kvůli špatnému počasí byl
naplněn odsunutými akcemi. Ve čtvrtek 25. 6. jsme za peníze vydělané školním plesem
vyjeli na celodenní autobusový výlet do ZOO na Kopečku. Vydařil se nám, konečně
bylo hezky. Pořízené fotografie si děti vzaly domů.

V pátek 26. 6. 2009 v 16 hodin se v místním kulturním domě sešly slavnostně
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oblečené děti a rodinní příslušníci na akci
SPOZ - stužkování dětí, které nastoupí
v září do školy. V krátkém programu jim
starší kamarádi zahráli na hudební nástroje,
potom děti samy zazpívaly a zarecitovaly.
Na závěr jim pan starosta popřál hodně
úspěchů ve škole, předal dárky a rodičům
dětí z Doloplaz byl vyplacen finanční
příspěvek na vybavení do školy. Kdo ze
školičky odchází, si můžete prohlédnout na
„motýlím tablíčku“, které máme vystavené za výkladem v obchodě (10 děvčat a 2 klu-
ci).

V pátek jsme se sešli ještě jednou a bylo nás ještě víc. Tentokrát u ohně na školní
zahradě – společně s rodiči jsme si opékali špekáčky a když se setmělo, rodiče odešli
domů – na děti čekala ještě „stezka odvahy“ a spalo se ve školce. Děti byly za celý den
unavené, ale nikdo se nebál a všichni byli moc odvážní. Plni dojmů usínali buď na

lehátku nebo ti větší na zemi ve spacáku. Ráno v sobotu se některým ani nechtělo
domů. Tak už se těší na příští spaní.

Školní rok skončil v úterý 30. 6., ale my
jsme zabezpečili ještě prázdninový provoz
do 11. července a potom od 17. srpna.

Při této příležitosti bych chtěla
poděkovat celému kolektivu zaměstnanců
mateřské školy za obětavou práci ve
školním roce a popřát jim hezký zbytek
dovolené.

Vlasta Matoušková – ředitelka MŠ

SPORTOVNÍ OLYMPIÁDA MATEŘSKÝCH ŠKOL
MIKROREGIONU NĚMČICKO

Již IV. ročník Sportovní olympiády se konal v pátek 12. června 2009 dopoledne na
fotbalovém hřišti. Zúčastnilo se ho rekordních 170 malých závodníků ze všech
mateřských škol mikroregionu (Doloplazy, Dobromilice, Dřevnovice, Mořice,
Němčice nad Hanou, Nezamyslice, Pivín, Tištín, Víceměřice a Vrchoslavice) a také
z obcí Hruška, Srbce a Vitčice. Jako host přijaly pozvání mateřské školy Želeč
a Švábenice ze sousedních regionů.

Tradičně soutěžila pětičlenná družstva v 8 disciplínách – běh, překážkový běh,
probíhání kruhem, koloběžky, koulení míče, skákání na míči, hod kladívkem a zá-
věrečná štafeta. Program letošního ročníku oživily svým vystoupením mažoretky ze
ZUŠ Ivanovice, které se v průběhu olympiády představily ve třech různých vstupech
s hůlkami i pompomy.

děti zleva: N. Kučerová, J. Doupovec, T. Žurowská, E. Karásková, M. Němeček, K. Popirecinii,
M. Mrvcová, K. Dostálíková, A. Cesarová, V. Oplocká, E. Čepý, N. Halašová



12 13

Po přivítání všech účastníků starostou
obce a po úvodním vystoupení mažoretek
začaly krátce po deváté hodině samotné
soutěže. Všechny děti se s jednotlivými
disciplínami porvaly opravdu znamenitě (ti
menší bojují většinou s velkými míči a
těžkými koloběžkami) a stejně jako
v předešlých ročnících i letos si vítězství
zasloužili všichni a také všichni si domů
odvezli opravdové medaile.

Po poslední disciplíně – závěrečné
štafetě se do soutěžení vrhly paní učitelky.
Soutěžilo se v jízdě na koloběžce a jako
jedna z organizátorů můžu potvrdit, že
bojovaly „jako o život“ (i když bojovaly
o bublifuk).

Počasí si s námi po celé dopoledne
trochu pohrávalo, sluníčko chvíli svítilo,
hned se zas schovávalo za mraky. Nejednou nás déšť zahnal pod střechu tribuny, kde

jsme jako sardinky čekali, až se počasí umoudří. I tak byla ale nálada výborná a snad
si děti odnesly z Doloplaz společně s medailí a diplomem i hezkou vzpomínku…

I když vyhráli všichni, čas se změřil, spočítal a byli vyhlášeni ti nejrychlejší. Byly
to děti z mateřských škol Pivín (1. a 3. místo) a Nezamyslice (2. místo). Družstvo
předškoláků z Doloplaz skončilo na krásném 4. místě a my jim touto cestou ještě
jednou gratulujeme!

Ráda bych poděkovala všem organizátorům, kteří nám (někteří již poněkolikáté)
ochotně pomáhají organizačně zajistit tuto akci pro malé děti z celého našeho
mikroregionu. Bez nich by se čtvrtý ročník olympiády MŠ, kterého se zúčastnilo
o třetinu více dětí jako loni, sotva zvládl bez větších problémů. Ještě jednou díky.

Tuto akci finančně podpořila MAS Na cestě k prosperitě a Olomoucký kraj.
za organizátory akce Hana Žurowská
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HODOVÝ FOTBALOVÝ ZÁPAS

V sobotu 4. července večer se uskutečnila hodová zábava, kde hráli sourozenci
Zdenek a Radek Kučerovi (Shelbi a zpěvák kapely Sauria). Všichni se bavili a tančili
až do rána.
Na hodové nedělní odpoledne byl připraven fotbalový zápas mezi ženami a muži.

Zápas začal po 15. hodině z důvodu absence některých hráčů a hráček, kteří dospávali
probdělou noc na hodové zábavě. Zápas měl vysokou úroveň, ženy odolávaly tlaku
mužů. Nejlepší hráčka žen Renča Jančeková dokázala vstřelit gól z půlky hřiště. Ženy

se dostávaly do vedení díky výborné taktice a slabému výkonu brankáře mužů.
Nakonec vše skončilo nerozhodně. Po skončení zápasu odešli muži i ženy na
zasloužené občerstvení.

ENAPO BAVILO DOLOPLAZSKÉ DĚTI

V úterý 9. června zajistila společnost
Enapo (významný obchodní partner naší
prodejny) pro děti z naší obce skákací
nafukovací hrad. Bylo to v rámci akce
„Roadshow - den plný zábavy“, kterou
Enapo organizovalo od května v růz-
ných místech naší republiky jako
poděkování svým zákazníkům.

Po malých „technických potížích“
Nejprve auto Enapa s dvoučlenným
týmem mladých instruktorů dovezlo
hrad do Doloplaz u Olomouc, ale po
krátkém hledání prodejny Enapa se telefonicky spojili s naší paní vedoucí prodejny
a již před desátou hodinou si mohly skákací hrad vyzkoušet děti z naší mateřské školy,
které se vrátily z kina v Němčicích nad Hanou. Odpoledne postupně přicházely
i školáci. Děti si mohly nejen zaskákat, ale i zahrát různé hry a zasoutěžit o sladké
odměny.

Organizátorům této akce patří velký dík - děti odcházely spokojené a „vyřáděné“,
domů si přinesly balónky, omalovánku i sladkou odměnu. Enapo nám přislíbilo tuto
skákací atrakci i při slavnostním otevření hasičské zbrojnice, tak se děti můžou těšit na
nafukovacího klokana i v září . . .

muži zleva: Z. Pecina, J. Bridzik, J. Mojtek st., L. Sypko, J. Novák st., J. Vodný, J. Trunda, rozhodčí
J. Mojtek; ženy zleva: R. Jančeková, K. Dostálíková, P. Pecinová, H. Žurowská, P. Štěpánková,
J. Štěpánková, P. Sypková, dole brankář-ka P. Novák
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výrobky, do chladicího regálu bylo nainstalováno nové výkonnější chlazení, které lépe
udrží kvalitu potravin.

… obecní prodejna
dosáhla v měsíci červenci
poprvé obratu 1 milion
korun? Děkujeme všem
našim zákazníkům a i na-
dále se budeme snažit
služby v naší prodejně
zlepšovat.

… se chýlí ke konci
rekonstrukce střechy na
fotbalových šatnách?

VÍTE, ŽE…

…zastupitelstvo obce má zájem upravit interiér doloplazské kapličky, aby mohla opět
sloužit ke svému původnímu účelu? (hodová mše svatá, otevření při velikonočních
a vánočních svátcích, atd.) Proto prosíme spoluobčany, kteří mají zájem jakýmkoli
způsobem pomoci, aby se nám ozvali na obecním úřadě. Rádi bychom již o letošních
vánocích svátečné vyzdobili a rozsvítili i doloplazskou kapličku.

…letošní 11. ročník akce Mikroregion Němčicko se
baví se koná 29. srpna ve Vitčicích? Letos ji společně
připravují obce Srbce a Vitčice, bude na fotbalovém
hřišti u Vitčického lesa a jak nás organizátoři
informovali, akce se odehraje v historickém stylu.
Bližší informace nám poskytnou později a budou
vyvěšeny na úřední desce naší obce.

…výtěžek z prodeje vstupného na červencové hodové
zábavě ve výši 5.000,- Kč bude věnován
doloplazským dětem jako příspěvek na výlet
autobusem do ZOO Dvůr Králové a na turistický
výlet na hrad Bouzov? Výlet do ZOO se uskuteční 6.
8. 2009 a zastávka bude s prohlídkou zámku
v Litomyšli. Druhý, tentokrát turistický výlet bude vlakem do Kladek, odtud pěšky na
hrad Bouzov a zpět autobusem. Na akci pro děti přispěl i pan R. Vrána částkou
2.000,-; děkujeme.

…2. srpna 2008 byla položena
„základní cihla“ nové hasičárny a
v současných dnech je již hasičská
zbrojnice před samotným
dokončením?

… se neustále zlepšuje prostředí
obecní prodejny, aby se zákazníci
cítili v naší prodejně ještě lépe? Byla
instalována klimatizace, vyroben
nový policový regál na akční

Potom na hřiště nastoupila smíšená družstva domácích a přespolních mužů do 30
let. Po velkém boji vyhráli domácí.

Díky organizátorům bylo připraveno bohaté občerstvení, pro děti skákací hrad se
skluzavkou a stánek s cukrovou vatou.

Díky patří všem zúčastněným hráčům i divákům a příští rok se sejdeme zase.
Za družstvo žen Kateřina Dostálíková

�

NA BICYKLECH NĚMČICKEM 2009

I letos budete moci projet na kole
jednotlivé obce mikroregionu, v každé
z nich bude na vás čekat nějaká zajímavost
a malé občerstvení.

Startovat můžete v sobotu 12. září 2009
od 9 hodin, na startu (asi před zámeckou
branou - bude upřesněno) obdržíte lístek na
razítka, která budete získávat v jedno-
tlivých obcích Němčicka.
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HLEDÁME HISTORICKÉ FOTOGRAFIE
ZÁMECKÉ ZAHRADY

Rádi bychom zjistili, jak vypadala dříve zámecká zahrada . Především se nám jedná
o rybník a sochy, které byly ve spodní části zámecké zahrady. Proto prosíme naše
spoluobčany, kteří ještě vlastní nějaké historické fotografie ze zámku a okolí, zda by
nám je mohli zapůjčit k ofocení.

Také Vás žádáme o jakékoli historické fotografie z naší obce a okolí, které nebyly
kronikářům nebo obecnímu úřadu dosud zapůjčeny - na počkání si je ofotíme a vrá-
tíme. Nemůžete-li fotografie osobně přinést, můžete nás informovat telefonicky na tel.
čísle obecního úřadu 582 388 261. Také víte-li o někom z rodiny nebo známých, kdo
takové fotografie vlastní, dejte nám, prosím, na něj kontakt, abychom mohli zajistit
zachycení historii naší obce pro další generace. Děkujeme.

OSLAVY 85 LET
OD ZALOŽENÍ SDH

SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ NOVÉ
HASIČSKÉ ZBROJNICE

Sobota 12. září 2009 od 14:00 hod

Program je rozdělen do dvou částí – první proběhne před hasičskou
zbrojnicí, druhá v zámecké zahradě.

- 13:30 - 15:30 hod. slavnostní otevření hasičské zbrojnice
- příjezd a přivítání hasičských sborů (13:00 - 13:45 hod.), hraje Vřesovanka
- 14:00 hod. slavnostní průvod hasičských sborů částí obce za doprovodu

dechového orchestru a mažoretek
- slavnostní přivítání sborů a hostů, vyznamenání členů SDH Doloplazy
- oficiální „otevření” nové hasičské zbrojnice
- hasičský útok družstev mladších a starších žáků SDH Doloplazy
- vystoupení lezecké skupiny HZS Prostějov
- v hasičské zbrojnici expozice „Z hasičské historie“ (hasičské muzeum

Olšany) a také výstava fotografií z činnosti SDH Doloplazy

15:30 - 18:00 hod. - v kulturním programu v zámecké zahradě
(po skončení programu před hasičskou zbrojnicí) vystoupí:
- Vřesovanka
- Hanáci z Hrušky
- Babyboys Ivanovice
- Michaela Vopršalová
- malé břišní tanečnice
- mažoretky Nezamyslice
- Revival Abba „Dancing Queen“

Připraveno bude bohaté občerstvení, pro děti skákací atrakce, otevřena
bude k prohlídce i zámecká věž.

Sbor dobrovolných hasičů Doloplazy srdečně
zve na

SDH Doloplazy ve spolupráci s obecním úřadem připravili pro Vás tento program:

Občané místní části Poličky srdečně zvou všechny
spoluobčany na

POLIČSKÉ HODY 2009
Sobota 5. a neděle 6. září 2009

Sobota 5. 9. od 15:30 dětské hodové odpoledne za kapličkou
Sobota 5.9. od 20:00 hodové posezení za kapličkou

(pivo, víno,…, speciality na grilu, …)
Neděle 6. 9. (čas bude ještě upřesněn) hodová mše svatá

v kapli Andělů strážných

redakční rada Zpravodaje

Změna programu vyhrazena.


